
 

 

Protokół Nr IV/2019 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 31 stycznia 2019r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 12
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
40 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach IV Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecny – radny Mariusz Doroszuk. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek oraz 9 innych zaproszonych osób, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył:  Marek Mikulec – Przewodniczący Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec o godz. 12
00

 otworzył IV Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym oraz § 21 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości zaproszonych 

oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 14 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

został przekazany radnym w terminie wskazanym w §22 ust. 3 Statutu Gminy Wierzchowo. 

Dla przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Informacja w sprawie realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Wierzchowo  

w 2018 roku. 



9. Informacja na temat realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych przez Radnych 

Gminy Wierzchowo w 2018 roku. 

10. Podjęcie uchwał: 

10.1. uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2019 – druk 

nr 20; 
10.2. uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2019 - 2030 – druk nr 21; 

10.3. uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości 

gruntowych w drodze przetargu – druk nr 22; 

10.4. uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości 

gruntowych w drodze przetargu – druk nr 23; 

10.5. uchwała w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac 

społecznie-użytecznych na rok 2019 – druk nr 24; 

10.6. uchwała w sprawie  przyjęcia Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie– druk nr 

25, 
10.7. uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Wierzchowo do 

Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie - 

druk nr 26; 
10.8. uchwała w sprawie wyznaczenia delegata reprezentującego Gminę 

Wierzchowo  

w Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu Pomerania – druk nr 27; 

10.9. uchwała w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania – druk nr 28; 

10.10. uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty osobom 

fizycznym będącym właścicielami lokali mieszkalnych od jednorazowej opłaty za 

przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości – druk nr 29. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Komunikaty i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z pośród Radnych lub 

Wójt chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej przedstawionym porządku 

obrad, ewentualnie chciałby zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś  

z tematów? 

Radni i  Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że Protokół z posiedzenia III Sesji 

Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 20 grudnia 2018 roku został wyłożony do wglądu  



w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca zawartych  

w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana została w § 

39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zapisów w protokole, Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za sporządzony 

poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z III sesji Rady Gminy? 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z III sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Informacja pisemna Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do nin. protokołu. 

Radny Ryszard Borowicz odnosząc się do informacji Wójta Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym uznał pismo Wójta Gminy Wierzchowo do Starosty Drawskiego w sprawie 

propozycji zmian obecnego rozkładu jazdy PKS Złocieniec Sp. z o.o. za zasadne i zapytał 

Wójta, czy realizacja tego wniosku jest realna. 

 

Wójt odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie może odpowiedzieć, czy wniosek będzie 

realizowany. Czuł taką potrzebę i tym się kierował. Logiczne jest by młodzież z naszej 

Gminy miała możliwość uczęszczać do szkół w Wałczu i Czaplinku. 

Ponadto Wójt poinformował o podpisanej umowie Gminy Wierzchowo z Marszałkiem 

Województwa Zachodniopomorskiego dot. budowy przedszkola w Wierzchowie, jest 

ogłoszony przetarg na budowę przedszkola. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący obrad zamknął pkt 4 porządku obrad  

i przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

Ad. 5 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady 

Gminy o złożenie informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

Informacje z prac Komisji stałych Rady Gminy w okresie międzysesyjnym kolejno złożyli: 

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Kazimierz Pajor. 

Protokół Komisji Nr 1/2019 stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

2) Przewodnicząca Komisji Kultury – Jolanta Augustyniak. 

Protokół Komisji Nr 1/2019 stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

3) Przewodniczący Komisji Rolnictwa – Bogusław Pawłowicz. 

Protokół Komisji Nr 1/2019 stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

4) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Ryszard Borowicz. 

Protokół Komisji Nr 1/2019 stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 



Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

interpelacje złożyli: 

 

Radna Helena Jutrzenka-Trzebiatowska  złożyła jedną interpelację o treści: 

 

„W imieniu mieszkańców miejscowości Wielboki zgłaszam brak oświetlenia ulicznego. 

Lampy oświetleniowe zostały jakiś czas temu zdemontowane i w tej chwili część 

miejscowości jest nieoświetlona. Lamp brakuje przy posesjach nr 12, 15, 22, 23. Oświetlenie 

to ułatwi mieszkańcom bezpieczne poruszanie się po miejscowości jak i dzieciom i młodzieży 

idących na przystanek PKS, skąd dojeżdżają do szkół. Liczę na pozytywne rozpatrzenie mojej 

interpelacji.” 

 

Radny Józef Janicki złożył jedna interpelacje o treści: 

 

„W imieniu własnym jak i mieszkańców Świerczyny zwracam się do Rady Gminy oraz Wójta 

Gminy o przeznaczenie z budżetu Gminy środków finansowych niezbędnych do 

sfinansowania remontu dachu Sali wiejskiej w Świerczynie. Szacowany koszt tej inwestycji 

to kwota około 60 tys. zł. 

Potrzeba wymiany pokrycia dachowego Sali była zgłaszana wielokrotnie w 2015 oraz w 2017 

roku, kiedy to złożyłem kolejną interpelację w tej sprawie. W pisemnej odpowiedzi Wójta 

Gminy otrzymałem informację, iż taka inwestycja będzie ujęta w budżecie Gminy w 2018 

roku. Niestety nie nastąpiło to w w/w roku. Mieliśmy nadzieje na dofinansowanie 

termomodernizacji tego obiektu ze środków zewnętrznych, jednak złożony wniosek nie 

otrzymał satysfakcjonującej nas oceny. Obecnie pokrycie dachowe Sali jest w bardzo złym 

stanie. Występują liczne zalania pojawiające się wewnątrz obiektu. Spowodowały one 

zniszczenie sufitu i ścian. Nadmieniam, iż w roku 2013 w ramach pozyskanych środków z 

Urzędu Marszałkowskiego przeprowadzono gruntowny remont wewnątrz Sali. Byłoby 

wielkim niedopatrzeniem i marnotrawstwem pozostawienie naszej Sali wiejskiej w takim 

stanie. Zaniechania w tym zakresie będą generować dodatkowe koszty, co nieść będzie ze 

sobą postępującą dekapitalizację tego pomieszczenia. Mamy nadzieję na szybką interwencję 

w tej sprawie.” 

 

Radna Jolanta Augustyniak złożyła dwie interpelacje o treści: 

 

1) „Zwracam się z prośbą w imieniu mieszkańców ul. Długiej 46, 47, 48 w Wierzchowie, 

którzy maja utrudniony wyjazd ze swojej drogi na główną część ulicy Długiej. 

Samochody ustawione po lewej stronie na parkingu przed Ośrodkiem Zdrowia 

zasłaniają nadjeżdżające samochody z tamtej strony. Aby poprawić widoczność dla 

samochodów wyjeżdżających, mieszkańcy proszą o ustawienie lustra po prawej 

stronie wjazdu na teren Ośrodka Zdrowia skierowanego w stronę osiedla przy ul. 

Długiej. Lustro to polepszy widoczność nadjeżdżających pojazdów z lewej strony, co 

tym samym zwiększy bezpieczeństwo na drodze, szczególnie osób wyjeżdżających  

z bocznej drogi.” 

2) „Zwracam się z prośbą w imieniu mieszkańców ul. Długiej 46, 47, 48 w Wierzchowie 

o zasypanie licznych dziur na drodze dojazdowej do ich posesji. Część drogi jest 

pokryta asfaltem, druga część to droga utwardzona, w której regularnie pojawiają się 

dziury. Jest ich bardzo dużo. Dziury te są dużym utrudnieniem szczególnie dla 



pojazdów, osób starszych, niepełnosprawnych i poruszających się na wózkach 

inwalidzkich.” 

 

Na Sesji Radni nie zgłosili interpelacji. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 6 porządku  

i przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

Ad. 7 

 

W punkcie porządku obrad „Trybuna obywatelska” głos zabrała mieszkanka wsi Radomyśl 

Wiktoria Możdżeń, która w swojej wypowiedzi poruszyła sprawę świetlicy we wsi Radomyśl, 

która mieści się w kontenerze. Mieszkańcy Radomyśla, którzy wcześniej zobowiązali się do 

utrzymania porządku i estetyki w tym obiekcie, zobowiązań tych nie dotrzymują, świetlica 

jest zaniedbana. Zapytała Wójta gdzie odbędzie się najbliższe zebranie sołeckie w sprawie 

wyboru sołtysa. Swoją obecność na zebraniu uzależniła od warunku, że odbędzie się ono  

w świetlicy a nie w autobusie. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął pkt 7 porządku obrad  

i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 13
00

 – 13
15 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

Ad. 8. 

 

Informacja Wójta Gminy w zakresie realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy 

Wierzchowo w 2018 roku stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

Radni nie zgłosili pytań do powyższej informacji. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął pkt 8 porządku  

i przystąpił do realizacji punku 9 porządku obrad. 

 

Ad. 9 
 

Informacja Wójta Gminy na temat interpelacji i wniosków zgłoszonych przez Radnych 

Gminy Wierzchowo w 2018 roku stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

Radni nie zgłosili pytań do powyższej informacji. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął pkt 9 porządku  

i przystąpił do realizacji punku 10 porządku obrad. 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał kolejno pod głosowanie następujące projekty 

uchwał: 

 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2019. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 



uchwałę Nr IV/20/2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 

2019 – która stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 

2019-2030. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr IV/21/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wierzchowo na lata 2019-2030 – która stanowi załącznik nr 11 do nin. 

protokołu. 

 

3) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych oraz 

zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości gruntowych w drodze 

przetargu. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr IV/22/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę 

nieruchomości gruntowych w drodze przetargu – która stanowi załącznik nr 12 do 

nin. protokołu. 

 

4) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych oraz 

zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości gruntowych w drodze 

przetargu. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr IV/23/2019 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę 

nieruchomości gruntowych w drodze przetargu – która stanowi załącznik nr 13 do 

nin. protokołu. 

 

5) w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac społecznie użytecznych 

na rok 2019 wraz z autopoprawką. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr IV/24/2019 w sprawie rocznego planu potrzeb w zakresie prac 

społecznie użytecznych na rok 2019 – która stanowi załącznik nr 14 do nin. 

protokołu. 

 

6) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wierzchowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr IV/25/2019 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 

Wierzchowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, których mowa w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie na rok 2019 – która stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 



7) w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Wierzchowo do Zgromadzenia 

Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr IV/26/2019 w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy 

Wierzchowo do Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą  

w Nowogardzie – która stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

8) w sprawie wyznaczenia delegata reprezentującego Gminę Wierzchowo w 

Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr IV/27/2019 w sprawie wyznaczenia delegata reprezentującego Gminę 

Wierzchowo w Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu Pomerania – która 

stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

9) w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i 

sposobu ich przyznawania wraz autopoprawką. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr IV/28/2019 w sprawie określenia rodzajów świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z 

opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania – która stanowi 

załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

10) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty osobom fizycznym będącym 

właścicielami lokali mieszkalnych od jednorazowej opłaty za przekształcenie prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr IV/29/2019 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

osobom fizycznym będącym właścicielami lokali mieszkalnych od jednorazowej 

opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości – która stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 10 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 11. 

 

Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec odczytał treść odpowiedzi, które wpłynęły do biura 

Rady Gminy na zgłoszone w poprzednim okresie interpelacje. 

 

Radny Kazimierz Pajor zgłosił, że nie otrzymał odpowiedzi z Zarządu Dróg Powiatowych  

w Drawsku Pomorskim na interpelację zgłoszoną w dniu 12 grudnia 2018 roku. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął pkt 11 

porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 12. 

 



Ad. 12 
 

Wójt Jan Szewczyk odniósł się do wypowiedzi mieszkanki wsi Radomyśl Wiktorii Możdżeń, 

która zabrała głos w pkt 7 porządku obrad „Trybuna obywatelska” informując i zapewniając, 

że zebranie odbędzie się w świetlicy. Jednocześnie przypomniał, że mieszkańcy tej 

miejscowości zobowiązali się do utrzymywania i dbania o świetlicę. Poinformował, że po 

wyborze sołtysa zastanowimy się, co dalej zrobić z tą świetlicą, która nie jest obiektem 

budowlanym. 

 

Przez aklamację Rada Gminy udzieliła głosu mieszkance Radomyśla Wiktorii Możdżeń, która 

wystąpiła z prośbą do Wójta Gminy o zamontowanie we wsi Radomyśl siłowni zewnętrznej, 

składającej się chociaż z 3 stanowisk. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zwrócił się z prośbą do Radnych i pozostałych osób 

uczestniczących w posiedzeniu sesji o wzięcie udziału w zebraniach wiejskich, na których 

będą wybierani sołtysi. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady zamknął pkt 12 porządku obrad i 

przystąpił do realizacji pkt 13. 

 

Ad. 13 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec  

o godz. 13
40

 zamknął obrady IV sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

    Marek Mikulec 

 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

…………………… 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 

 


